

Date:09 /06/2011

التاريخ: 2011/06/ 09

**Customs Notice No. ( 6 /2011)**  
**Prohibiting and Regulating the**  
**Importation of Vegetables from some**  
**Countries of the European Union**

**إعلان جمركي رقم ( 6 /2011)**  
**حظر وتنظيم استيراد الخضروات**  
**من بعض دول الاتحاد الأوروبي**

Pursuant to the letter from the Federal Customs Authority No. MD/DG/C1023/2011 dated 05/06/2011 and the Ministerial Decision No. 292/2011 prohibiting the importation of vegetables from some countries of the European Union.

بناءً على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم (م د/م ع/ج/1023/2011) بتاريخ 2011/06/05 والقرار الوزاري رقم (292) لسنة 2011 بشأن حظر استيراد الخضروات من بعض دول الاتحاد الأوروبي.

**The following have been decided:**

**فقد تقرر ما يلي:**

1.The importation of cucumber shall be temporarily prohibited from the following countries:

1. يحظر مؤقتاً استيراد محصول الخيار من الدول التالية:

Kingdom of Spain, Federal Republic of Germany, Kingdom of Denmark and Kingdom of Netherlands.

مملكة اسبانيا، جمهورية المانيا الاتحادية، مملكة الدنمارك ومملكة هولندا .

2.Other vegetables being imported from the countries mentioned in Article (1) above shall be permitted provided that a health certificate indicating clearance of E.COLI bacteria shall be submitted to the competent agency- Dubai Municipality.

2. يسمح بدخول الخضروات الاخرى المستوردة من الدول المذكورة في المادة الاولى اعلاه شريطة تقديم شهادة صحية تفيد بخلوها من البكتيريا (E.COLI) الممرضة، على ان يراعى في ذلك عرضها على بلدية دبي جهة الاختصاص.

3.This Notice shall be adhered thereto as from immediate effect starting from the date of issuance.

3. للعمل بما جاء فيه اعتباراً من تاريخ صدوره.

**Ahmed Butti Ahmed**

**Executive Chairman**  
**Director General of Dubai Customs**



**أحمد بطي أحمد**

**الرئيس التنفيذي**  
**مدير عام جمارك دبي**